
referat skolebestyrelsesmøde 9.2.22 via Teams 
Deltagere: Kristoffer, Elisabeth, Karina, Kasper, Maiken, Lina, Iben, Heidi 

 

Afbud: Monica 

 

Referent: Iben  

 Dagsordenspunkt tid Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden  5  

2.  Sundere skole. 

Vi får besøg af diætist Joan 
Andersen og sundhedsplejerske Fie 

Vogel fra Kalundborg Kommunes 
Sundhedstjeneste. De vil fortælle 
om, hvordan de kan støtte os i 

forhold til en sundere skole.  

30 Fie og Joan spørger ind til, 

hvad skole og SFO gør lige nu i 
forhold til sundhed. Joan fortæller, 

at hun har erfaring med, 
at forældre tager pænt imod en 
kostpolitik. Fie og Joan vil gerne 

komme ud og lave et oplæg til 
forældremøderne. De er i gang med 

at lave en online undersøgelse, hvor 
de vil i dialog med forældrene, så 
sundhedstjenesten har en ide om, 

hvor de skal sætte ind.  
De vil gerne komme ud til eleverne 

på skolen, hvis der er interesse for 
det. 
Bevæg dig for livet: aktive borgere i 

lokalsamfundet.   
 

 

3

. 

Beslutning om videre proces med 
sundhedsprincip.  

Før mødet sender Kristoffer et 
udkast til sundhedsprincip.  

20 Kristoffer vil gerne skrive videre 
på sundhedsprincippet og 

fremlægge det til næste møde.   
Princippet sendes ud til os inden 
mødet. 

4 Skolebestyrelsen konstituerer sig 
på ny. En midlertidig 

konstituering. 
Berit er udtrådt af 

skolebestyrelsen. Vi skal derfor 
have en ny næstformand. 
Der indledes ordinært valg til 

skolebestyrelsen i marts 22. 

15 I marts starter det ordinære valg 
til skolebestyrelsen. Mellem 2. og 

19 maj. er der afstemning il 
skolebestyrelsesvalget. Den nye 

bestyrelse tiltræder til august.  
 
Den konstituering der foregår på 

dagens skolebestyrelsesmøde er 
derfor midlertidig.   

 
Karina Hay er ny næstformand 
indtil den nye bestyrelse tiltræder.  

5 Drøftelse og beslutning om 
skolefotografering 

5 Der er stor utilfredshed med 
Odense Skolefoto. Anders fra 

Flash Photo i Slagelse vælges 
igen.  

6 Orientering om ansættelse 5 Heidi orienterede om, at vores 
matematiklærerstilling har været i 

genopslag. Kandidaten, som blev 



tilbudt og takkede ja til stillingen, 
sprang dog efterfølgende fra.  

Lige nu venter den kommunale 
forflyttelsesprocedure, hvorefter 

stillingen evt. vil blive genopstået.  
Herudover kommer vi efter 
sommerferien til at have et 

barselsvikariat. 

7 Orientering om projekt om læsning 

i alle rum – en understøttelse af 
og med Co Teaching 

10 Heidi orienterede om, at vi i 

personalegruppen er gået gang 
med et treårigt udviklingsforløb 

om læsning i alle rum. Dette ud 
fra en tanke om, at gode 
læsefærdigheder hjælper eleven i 

alle fag og områder.  
Forløbet skal gå ”hånd i hånd” 

med vores Co Teaching indsats.  
I forbindelse med Co Teaching-
indsatsen har skolen søgt 

puljemidler, og har i denne 
forbindelse fået tildelt 173.000 til 

ekstra understøttelse af Co 
Teaching i dansk om matematik.  
Forløbet understøttes af vores 

kommunale læsekonsulent Karin 
Søren og matematikkonsulent 

Rikke Obasi. 
Karin Sørensen deltager 
derudover i nogle personalemøder 

i SFO for tiden, hvor vi får 
redskaber til sprogudvikling og 

dialogisk læsning. 
 

8 Forældrearbejdsdag.  
Vi orienterer om hvor langt vi i 
arbejdsgruppen er nået. Flere 

medlemmer i arbejdsgruppen 
ønskes 

15 Kasper, Karina, Heidi er i 
arbejdsgruppen.  
Der har været et lille møde om 

projekterne. Kasper har undersøgt 
forskellige priser på en rutsjebane, 

der dog blev alt for dyrt. Leg på 
streg, sti i sansehaven, 
hængekøjer, dekorerer hegn, 

musikhuset, stolper m.m.  
Arbejdsdagen er d. 23/4, der er lagt 

tilmelding på AULA.  
Medlemmer af arbejdsgruppen kan 
også være folk, der ikke er 

medlemmer af skolebestyrelsen. 
Kristoffer spørger Snorre, om han 

tænker BRIFF vil deltage. Karina 
spørger Laust om han vil deltage.  



Maiken vil gerne være med i 
arbejdsgruppen, men kan ikke 

deltage d. 23/4.   
Heidi finder en dato i marts, 

hvor arbejdsgruppen kan mødes.  
 

9 Orientering fra formand, 
skoleleder, medarbejdere, 
medlemmer 

10 Formand: Der er dialogmøde 6. 
april. Opfordring til at så mange 
som muligt fra bestyrelsen 

deltager. 
 

Skoleleder: Heidi anbefaler vi 
kommer så mange fra 
skolebestyrelsen som muligt den. 

6. april og igen i 4. oktober. 
 

Vi er for tiden ramt af en del 
corona-smitte. Vores 1. prioritet 
er at have en forsvarlig 

vikardækning. 
 

Vi er gået i gang med at evaluere 
på skoleåret og så småt at 
forberede næste skoleår.  

 
12 elever indskrevet til 0. klasse 

efter sommerferien.  
 
Orientering om en ukendt gæst på 

skolen.  
 

Medarbejdere: SFO har lavet 
aktivitetsplan for børn og forældre 
på AULA. Den kreative del vil blive 

i tema i denne måned er det 
cirkus.  

Klubaftener genoptages til marts.  
 
IH fortæller at medarbejderne 

løfter i flok når der er meget 
sygemelding i personalegruppen. 

 
Information om temauge 12. 

 

7 Evt. 
Herunder punkter til kommende 

skolebestyrelsesmøder.  

5 Sundhedsprincipper. 
Dialogmøde. 

Næste møde er d. 10. marts.  

 


